
 > Kdo jsem?
Letos jsem úspěšně dokončila bakaláře v oboru Teoretická
informatika a pokračuju v něm i na magistrovi.
Můžete mě potkávat na akcích fakulty nebo FIT++, na cvikách z AAG
nebo třeba ve strahovské SHerně.

 > Co dělám teď?
Zajímám se o studentské problémy a přání, kromě své neustálé
aktivity na FIT Discordu jsem pátým rokem členkou našeho fakultního
klubu FIT++, který aktuálně vedu, a od letošního jara, kdy jsem
převzala senátorskou štafetu po Magdě Friedjungové, přináším tyto
problémy a přání i na půdu Akademického Senátu FIT. Mimo jiné jsem
i spoluzakladatelkou meziuniverzitního spolku Student Hub.

 > Co dělat chci?
Do AS kandiduju, abych mohla vyjednat s Výpočetním a informačním
centrem ČVUT lepší fungování e-mailů, Teamsů, Moodle a dalších
jejich služeb, dorovnat prospěchové stipendium na úroveň ostatních
fakult ČVUT a dát přístup cvičícím k pedagogickému vzdělání. Chci
dohlížet na fakultní rozpočet, interní předpisy fakulty a její
fungování, aby se naše škola mohla pořád zlepšovat, jako doposud.

S kandidaturou do AS FIT souhlasím.
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